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ROMANIA 
JUDETUL BACAU 
COMUNA CASIN 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES  VERBAL 
 
 
           Incheiat astazi 18.06.2021,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei 
Casin,judetul Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.129/11.06.2021 data de Primarul comunei 
Casin.Procedura de convocare a consiliului local s-a facut in scris . Proiectele de pe  ordinea de zi 
sunt anexa la documentul de convocare (invitatii). Proiectul ordinii de zi a sedintei consiliului local s-
a adus la cunostinta locuitorilor comunei, prin afisare la sediul institutiei si prin afisare pe pagina de 
internet.  

Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.  
Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in 

functie. Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al 
comunei. 
          La sedinta au participat 10  consilieri din cei 12 in functie, lipsind dl.Rosu Constantin 
(concediu medical) si Zarnescu Gheorghe.   Presedinte de sedinta este ales dl Dragomir 
Gheorghe,  pe o perioada de trei luni :  mai, iunie, iulie . 
        Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din data de 
27.05.2021 si acesta se aproba in unanimitate.  
        I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei .   
       Primarul comunei, dl. Curelea Ioan-Cosmin, prezinta proiectul ordinii de zi a sedintei si a 
proiectelor de hotarare . 
 
1. Depunere juramant consilier local supleant Vrinceanu Cosmina-Ionela.  

2. Proiect de hotarare privind rectificare buget local . Initiator : primar.  

Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei ; 
                  - raportul de specialitate al doamnei contabil; 
                  - raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia 
mediului, servicii şi comert;  

 
3.Proiect de hotarare privind aprobarea cuantumului si a numarului de burse acordate elevilor 
din invatamantul preuniversitar de stat din comuna Casin, in anul scolar 2020-2021 . Initiator : 
primar 

Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei; 
                  - raportul de specialitate al doamnei Comaneci Anca-Mihaela, contabil ;  
                  - raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia 
mediului, servicii şi comert;  

 
4.Proiect de hotarare privind modificarea  structurii de posturi si structura de functii publice 
din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei Casin, judet Bacau . Initiator : 
primar. 
Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei; 
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                  - raportul de specialitate al doamnei Radu Maria-Daniela,consilier juridic; 
                  - raportul comisiei pentru administratie publica,juridica,apararea ordinii si  
linistii publice,a drepturilor cetatenilor. 
      

 Dna. Secretar general - mentioneaza ca primul punct se va amana pentru ca la hotararea de 
validare a supleantului s-a facut o rectificare iar instanta abia a comunicat hotararea de indreptare 
materiala si mai este un termen de afisare pentru cunostinta publica , iar abia dupa ce se vor incheia 
termenele procedurale,hotararea instantei va fi definitiva si  supleantul va depune juramantul in baza 
legalizarii hotararii. 

Ordinea de zi  se supune aprobarii si aceasta se aproba in unanimitate. 
Dl.primar - prezinta ordinea de zi iar la fiecare proiect de hotarare se prezinta raportul de avizare. 
Dl.presedinte de sedinta - face precizarea ca fiecare care ia cuvantul sa se refere la toate punctele 

si sa se incadreze in 2 minute. 
Dl.Soroiu - vorbeste in numele grupului PNL . La rectificarea de buget, a vazut ca s-au primit 

banii de la Fondul Solidaritatii Uniunii Europene pentru ca in 2016 au fost inundatii si s-a stricat 
foarte tare drumul de la Cot Briceag.Acolo, in 2018 a reusit sa obtina bani de la Guvernul Romaniei 
si a facut acel drum.In baza acelor documentatii si a cheltuielilor facute atunci, s-au primit acesti 
bani. Dar, v-as face o propunere pentru ca a vazut ca ati dus banii la “drumuri si poduri “. Daca tot au 
fost bani cheltuiti pe situatii de urgenta si repararea unui drum afectat de inundatii, de ce nu ii 
cheltuiti sa faceti gabioane in Vlasca de Jos ca ii ajutati pe oamenii de acolo ? Mai e o chestiune pe 
care a observat-o, banii 35 mii lei primiti pentru PUG de la Ministerul Dezvoltarii, nu trebuiau dusi la 
PUG? Pentru ca a vazut numai 15 mii ! Multumesc !  

Dl.Slabu - e de acord cu proiectul de hotarare privind rectificarea bugetului dar, apropo despre ce 
spunea domnul Soroiu de gabioane la Vlasca, are promisiunea de la actuala conducere a primariei ca 
se va rezolva. 

Presedintele de sedinta supune la vot punctele de pe ordinea de zi care se aproba astfel : 
- pct.2 (rectificare buget)  cu 10 voturi “pentru” din 10 consilieri prezenti. 
- pct.3 (burse) cu 10 voturi “pentru”. Dl Soroiu face o observatie -  Guvernul a aprobat suma 

minima de 100 lei. Cei 27 mii lei sunt de la Guvern , dar contributia noastra care este ? Adica, el 
propune azi in sedinta de consiliu local sa contribuim si noi cu ceva , sa ridicam un pic cuantumul 
burselor sau daca bursele care se dau, au fost aprobate de Consiliul de administratie al scolii si daca 
sunt toti copii care ar merita aceste burse. Doreste ca la sedinta urmatoare sa vina cei din Consiliul de 
administratie al scolii sa le spuna daca se bucura toti copii de aceste burse, mai ales de bursele 
sociale. ; 

Dna Nichifor - noi asteptam intai hotararea de consiliu local si apoi se discuta in Consiliul de 
administratie. Dar , sumele astea sunt venite de la Guvern si aici se poate suplimenta.  

Dl.primar - in alti cat s-au dat? 
Dna Nichifor - nu s-au dat.  
Dl.Soroiu - de-a lungul anilor, cat a fost primar, el a dat. A dat la elevii cu rezultate bune la 

olimpiade din fondul primariei ; 
Dl primar - dar noi acordam 
Dl Soroiu - da, acordam din banii veniti de la Guvern si nu din initiativa noastra a consiliului local 

sau a primarului.Sa facem diferenta domnilor! 
- pct.4 cu 7 voturi “pentru”’ si 3 “abtineri”( Soroiu Daniel, Nichifor Adina, Oproiu Lica-Vasile). 

Dl.Soroiu - Ar vrea sa intrebe…a plecat o doamna din primarie, el nu da numele pentru ca GDPR nu 
permite sa dam nume , data viitoare domnule primar sa nu mai faceti aceasta greseala …A plecat o 
doamna cu experienta in asistenta sociala si s-a dus la un loc mai bun…nu stie .Dar, ati transformat 
aceste posturi in debutant . La nivelul unui debutant care nu a lucrat niciodata in asistenta sociala, ii 
va fi foarte greu, nu are pe cine sa intrebe. Eu ziceam ca era nevoie de cineva cu experienta si poate 
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venea cineva cu experienta de la asitenta sociala , poate de la Onesti, prin transfer sau concurs . Asta 
e propunerea lui si ramane la acest punct si se va abtine la vot. 

Domnul presedinte de sedinta intreaba daca mai are cineva de spus ceva. 
Domnul Ungureanu - solicita sa spuna si el ceva la punctul “diverse”. Domnul presedinte e de 

acord. 
Domnul primar - vrea sa dea niste raspunsuri : in primul meu mandat am alocatt bani din bugetul 

local pentru gabioane pentru Vlasca, un rand de gabioane.E de parere ca prioritar acum este asfaltarea 
drumurilor si trebuie sa avem sumele necesare pentru asfaltarea drumurilor comunale deoarece in 
aceasta perioada se evalueaza firmele. In maxim 20 de zile, cum spunea, aflam constructorul. Trebuie 
sa pastram banii pentru drumuri. Mai avem o problema financiara, am reusit sa recuperam niste bani 
de la Fondul solidaritatea dar , in schimb avem executarea de care tot pomeneam in sedintele de 
consiliu de 10 miliarde si, pana la urma nu crede ca scapam si trebuie platita. Si, din acest moment 
pastram banii pentru drumuri sa intelegem ceva din ei si daca mai raman, prindem si pentru refacere 
gabioane nu numai in Vlasca ci si in alte zone unde exista ruperea malurilor 

.E bine ca avem acei banisi s-a spus de ce ii avem, putem aloca 25 de burse pentru copii. 
Conducerea scolii hotaraste care vor primi bursele de merit si pentru bursele sociale se vor face niste 
dosare in comparatie cu alti ani in care primaria, dupa cate a inteles, a alocat numai cate o bursa, mai 
mare dar era unu, doi elevi.  

Si, de ce aplecat doamna Ciolac Veronica, a spus motivul pentru care a plecat. Si, in organigrama 
nu numai postul dansei se modifica, are incredere ca debutantii care vor veni cu studii superioare de 
specialitate in administratie publica si juridice au invatat ceva in facultate , dar in cazul in care mai au 
nevoie de indrumare, sau un sfat , este doamna secretar general care mai poate sa-I ajute si, totul se 
invata. Important este sa gasim persoanele serioase sa ramana in institutia noastra si sa-si faca treaba. 
Din acest motiv am modificat organigrama si am prins aceste posturi cu studii superioare debutanti, 
dand posibilitatea mai multor persoane sa participe la copncurs. Va multumesc ca ati aprobat ordinea 
de zi.  

Dl.Soroiu - domnule primar va adresez alta intrebare, la venituri au venit 461 mii lei de la FSUE si 
de la Consiliul Judetean, 35 mii lei. La cheltuieli apare o suma de patrusute si ceva mii lei, nu mai 
stie, iar pentru PUG numai 15 mii lei. Daca sunt bani dedicati pentru PUG, ii puteti duce in alta 
parte? Si inca o observatie , la aprobarea bugetului initial ati spus ca sunt bani pentru drumuri si acum 
ati ramas fara bani pentru drumuri? Bugetul este umflat nejustificat cu 27 miliarde fara acoperire , 
acum spuneti ca aveti nevoie de bani de acolo ! Deci, atentie! Veti vedea ca am dreptate!   

Si, a inteles ca se angajeaza un consilier personal ? Putem sti si noi cum va fi persoana ? Tanara, 
cu experienta in administratie, fara experienta, ca vad ca mergeti pe debutanti ?  

Dl.primar - si dumneavoastra ati avut consilier personal. 
Dl.Soroiu - eu am angajat consilier personal cu experienta.Si inca ceva. Cu un consilier persoanl 

se cheltuie vreo 60 mii lei iar cu banii astia ii faceati gabioane domnului Slabu in Vlasca.  
Dl.viceprimar - domnule Soroiu, in legatura cu banii alocati la drumuri , nu s-au dus unde spuneti 

dumneavoastra. Nu se stie cu cat se va castiga licitatia, si trebuie sa fim pregatiti. S-a propus atunci o 
suma apropiata, nu e bine sa avem banii acolo, sa fim pregatiti si dupa aceea sa ducem ce ramane la 
alte proiecte? 

Dl.Soroiu - in bugetul initial s-a pus suma totala a proiectului , cu tot cu reactualizarea preturilor si 
atunci, banii sunt. Licitatia poate fi castigata cu o suma mai mica si atunci se vine cu suplimentare de 
fonduri ?  

Dl primar - ati facut contestatie la buget la Prefectura, sa ne spuneti daca ati castigat . 
Dl Soroiu - acea contestatie e in derulare si veti primi raspuns. Eu va invat bine domnule primar, o 

sa vedeti unde ajungeti cu acest buget artificial. Va invat de bine. Cine va consiliaza, va consiliaza 
prost. 

Dl.primar - avem numai 46 miliarde de lei  
Dl.Soroiu - si nu sunt 
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Dl.primar - nu I s-a parut o contestatie care sa se faca prin adresa la Prefectura , I s-a parut rea 
intentionata ca si cum sa blocheze bugetul. 

Dl.Soroiu - n-are nicio treaba . Mai mult de atata , daca la venituri nu ai banii aia, cum sa scoti 
niste bani care ii ai la cheltuieli?  

Dl.primar - prea multe contestatii faceti, nu e bine pentru comuna, pentru bugetul comunei, pentru 
p[roiectele comunei. 

Multumeste pentru ca au aprobat proiectele de pe ordinea de zi, ureaza o zi frumoasa. 
Domnul Ungureanu - nu fugiti domnule primar cand va abordeaza si presa ! Stati un pic sa spun si 

eu ceva.Am depus , si sa nu fiti suparat pe mine, noi suntem o institutie de presa. Si spun , o institutie 
pentru ca avem ziar si televiziune si facem o treaba foarte serioasa si stiti foarte bine. Deci, avem si 
noi obligatiile noastre profesionale. Atunci cand nu se respecta legea, datoria noastra este sa va 
atentionam ca aveti un derapaj, in sensul ca legea spune foarte clar si va rog sa, ma scuzati, eu nu fac 
parte din consiliul local, dar haideti sa stabilim. Nu sunt afiliat politic, 2-nu va solicit niciun ban, noi 
venim pe cheltuiala noastra. Cat a fost contract,e alta poveste, acum suntem pe banii nostri. Ori, pe 
banii nostri si UAT-ul trebuie sa respecte legea. In concluzie, v-am depus o cerere si trebuia sa-mi 
dati raspuns in 2 zile. E o formalitate de fapt, este o chestie de respect intre noi si dumneavoastra. Nu 
sunt suparat pe dumneavoastra, va mai spun o data, dar rugamintea mea este sa procedati corect si cu 
noi si cu ceilalti semeni ca, daca noi aflam, asa cum fata de noi nu ati respectat termenul legal si nu 
dati raspuns, atunci veti avea o mare problema. Noi vrem sa ne facem meseria si va rog sa nu ma 
intrerupeti. Domnule presedinte, mai am o fraza si cu asta am incheiat. Domnule primar, am 
rugamintea sa va achitati datoriile fata de noi si sa ne dati acreditarea . Daca putem veni, venim, daca 
nu, nu venim. Daca prin acea cerere , ca sa stie consilierii, dumneavoastra sunteti obligat sa ne 
anuntati cand sunt sedinte de consiliu local. Nu trebuie sa platesc eu surse in primarie , sa platesc cu 
banii mei ca sa primesc informatii cand sunt sedinte. Pentru ca, presa asa procedeaza. Va multumesc 
foarte, domnule primar. 

Dl.primar - v-a expirat contractul, n-ati vrut sa spuneti realitatea 
Dl.Ungureanu - dar dumneavoastra nu ati auzit ca nu avem niciun contract , ce mintiti?Sunteti un 

mincinos! 
Dl.primar - v-a expirat contractul . Faptul ca veniti, sunteti presa libera . Dumneavoastra aveti o 

problema si la Berzunti, si la Comanesti 
Dl.Ungureanu - v-am spus ca venim pe banii nostri. La Berzunti-un infractor. Domnule primar, nu 

avem nevoie de bani, avem nevoie sa fim anuntati de sedintele consiliului local. V-am cerut mult? Nu 
avem nevoie de banii dumneavoastra. Sa va fie rusine domnule primar ca nu respectati legea.  

Dl.viceprimar - o sa supunem la vot prezenta dumneavoastra. 
Dl.primar - pai cat vreti sa va platim, cat ? 
Dl.Ungureanu - nu avem nevoie de bani.Am cerut doar informatia, sa va fie rusine. Un primar 

mincinos!   
Dl.viceprimar - dar sunteti nesimtit domnule 
 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal. 
 

   
 
        Presedinte de sedinta,                                                             Secretar General,    
         Dragomir Gheorghe                                                      Popescu Monica - Florinela                        


